



# Learning Mandarin in Taiwan

## Taroko: Scenery and Transportation

If you are fond of nature, you cannot miss Taroko National Park in Taiwan! After 4 million years of time, the national park gave birth to ample sceneries like majestic peaks, steep valleys and winding tunnels. Hence, it is named one of the “top ten must-see sights” according to a survey in the U.K. and recommended by *Time* in the U.S! Yet, how can we go to Taroko National Park, and what are the recommended attractions nearby? Don't worry. Through our introductions, let us check out the tips for the tour at Taroko National Park in Taiwan together!

### In the conversation, you will know:

1. Taroko National Park being a world-class attraction;
2. The transportation to the Taroko Gorge;
3. The basic tour routes at the Taroko Gorge.

### After listening to the conversation, think about:

1. In which part of Taiwan is Taroko National Park located?
2. If you want to go to Taroko National Park, what are the means of travel available besides traveling by car or on bike?
3. If you want to see the sceneries like gorge, pothole or spring, which trail should you take?

### For more information, check out these websites:

- [Global Alliance of National Parks](#)
- [Tourism Bureau, Republic of China \(Taiwan\)](#)
- [Construction and Planning Agency, Ministry of the Interior, R.O.C.\(Taiwan\)](#)
- [Taroko National Park Headquarters](#)





# Learning Mandarin in Taiwan

## 太魯閣 01

如果你（妳）喜歡大自然，那就絕對不能錯過臺灣的太魯閣國家公園！經過四百萬年的時光，這座國家公園孕育了雄偉的高山、陡峭的峽谷、曲折的隧道等豐富的美景，因此入選英國「世界十大必遊景點」，並獲得美國《時代雜誌》推薦！但是，要如何前往太魯閣國家公園，以及附近還有什麼好玩的推薦景點呢？別擔心，透過我們的介紹，一起了解臺灣太魯閣國家公園的旅遊方式吧！

在對話中，你（妳）將會知道：

1. 太魯閣國家公園是世界級的景點。
2. 到太魯閣的交通方式。
3. 基本欣賞的太魯閣路線。

聽完對話，請你（妳）想一想：

1. 太魯閣國家公園位在臺灣的哪個地區呢？
2. 如果想要前往太魯閣國家公園，除了自行開車或騎車之外，還有哪種旅遊方式呢？
3. 如果想要看到峽谷、壺穴、湧泉等風景，應該走哪一個步道比較適合？

如果想知道更多，你（妳）可以進入以下網站：

- [Global Alliance of National Parks](#)
- [Tourism Bureau, Republic of China \(Taiwan\)](#)
- [Construction and Planning Agency, Ministry of the Interior, R.O.C.\(Taiwan\)](#)
- [Taroko National Park Headquarters](#)

